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نسَْتَعِينُكَ،    إِنَّا  مَنْ  »اللَّهُمَّ  وَنتَُْْكُ  وَنََلْعَُ  بكَِ  وَنؤُْمِنُ  نكَْفُرُكَ،  وَلََ  عَليَكَْ  وَنُثنِِْ  وَنسَْتَغْفِرُكَ، 

وَنَََ  رحََْْتَكَ  وَنرَجُْو  وَنََفِْدُ،  نسَْعََ  وَإِلََكَْ  وَنسَْجُدُ،  نصَُلِّي  وَلكََ  نَعْبدُُ،  إِيَّاكَ  اللَّهُمَّ  افُ  يَفْجُرُكَ، 

لقِْ فِِ قلُوُبهِِمُ الرُّعْبَ، وخََالِفْ بيَِْْ  عَذَابكََ إِنَّ عَذَابكََ  
َ
بِ الكَْفَرَةَ، وَأ ارِ مُلحَْقٌ، اللَّهُمَّ عَذي باِلكُْفَّ

و  ينَ يصَُدُّ ِ هْلَ الكِْتاَبِ الََّّ
َ
بِ الكَْفَرَةَ أ نزِْلْ عَليَهِْمْ رجِْزَكَ وعََذَابكََ، اللَّهُمَّ عَذي

َ
نَ عَنْ  كََِمَتِهِمْ، وَأ

وَيُ  وَالمُْسْلِمِيَْ  سَبِيلِكَ،  وَالمُْؤْمِناَتِ  للِمُْؤْمِنِيَْ  اغْفِرْ  اللَّهُمَّ  وْلَِاَءَكَ، 
َ
أ وَيُقَاتلِوُنَ  رسُُلكََ  بوُنَ  كَذي

يمَانَ وَالِْْكْمَ  ليفْ بيََْْ قلُوُبهِِمْ، وَاجْعَلْ فِِ قلُوُبهِِمُ الِْْ
َ
صْلِحْ ذَاتَ بيَنِْهِمْ، وَأ

َ
تهُْمْ ةَ، وَثبَي وَالمُْسْلِمَاتِ وَأ

ي عََهَدْتَهُمْ عَليَهِْ، وَانصُُْْهُمْ عََلَ عَدُوي  ِ نْ يوَُفُّوا باِلعَْهْدِ الََّّ
َ
وْزِعْهُمْ أ

َ
كَ وعََدُويهِمْ،  عََلَ مِلَّةِ نبَِييكَ، وَأ

، وَاجْعَلنْاَ مِنهُْمْ« مصنف عبد الرزاق   إِلَََ الْْقَي

O Allah! We seek Your assistance and forgiveness. We praise You and show no ingratitude. We believe in 

You and forsake anyone who transgresses against You. O Allah! It is You alone who we worship. We pray 

to You and we prostrate to You. We strive for You and rush to You. We hope for Your mercy and fear Your 

punishment. Indeed, Your punishment will reach the disbelievers.  

O Allah! Punish the disbelievers and cast terror into their hearts. O Allah! Divide them. Send Your 

punishment on them. O Allah! Punish the disbelievers of the people of the book who bar from Your path, 

deny Your messengers, and kill Your friends. O Allah! Forgive the believing men and women, bring unity 

amongst them, and join their hearts. Place faith and wisdom in their hearts. Allow them to firmly follow the 

religion of Your messenger. Enable them to fulfill the agreement that You promised them. Assist them 

against Your enemy and theirs. O Lord of truth! Let us be from amongst them. 


